
jada Bminy i Miasla Kozieglowy 
2-350 KOZIEGlOWY 
ul. Pl. Mq{\i.uA';;ki. 14-

Nr O~-Ij\""I'.vUL.3 :LO 14 

PROTOKOL Nr XLl2014 

z czterdziestej Sesji Rady Gminy i Miasta Kozieglowy 
odbytej w dniu 27 MARCA 2014 r. w godzinach 15,00 - 18,00 

w Urz~dzie Gminy i Miasta Kozieglowy 

Uchwaly podj~te na sesji: 

1. Uchwala Nr 2641XL/2014 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

2. Uchwala Nr 265IXLl2014 w sprawie zmian w budzecie Gminy i Miasta Kozieglowy na 2014 

rok. 
3. Uchwala Nr 266IXLl2014 w sprawie ustanowienia wieloletniego programu oslonowego 

w zakresie dozywiania "Pomoc gminy w zakresie dozywiania" na lata 2014-2020. 
4. Uchwala Nr 2671XL12014 w sprawie przyj~cia programu opieki nad zwierz«tami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomnosci zwierz&.t na terenie Gminy i Miasta Kozieglowy 
na 2014 rok. 

5. Uchwala Nr 2681XL/2014 w sprawie przyst&'pienia do realizacji projektu pod nazw&." Rozw6j 
komunikacji elektronicznej w gminach sl&.sko-zagl«biowskich" wsp61finansowanego ze 
srodk6w Europejskiego Funduszu Spolecznego. 

Uchwaly stanowi&. zal&.czniki nr 1-5 do protokolu. 

Obradom sesji przewodniczyla Przewodnicz&.ca Rady Gminy i Miasta Kozieglowy Pani Joanna 
Kolodziejczyk. 

Protokolant: Urszula Dyja 

Radnych obecnych na sesji: 15 

Spoza Rady w Sesji uczestniczyli: 
Komendant Powiatowy Policji w Myszkowie Pan Lech Bugaj 
Komendant Komisariatu Policji w Kozieglowach Pan Zbigniew Berski 
dow6dca Jednostki Ratowniczo-Gasniczej Komendy Powiatowej Panstwowej Strazy Pozarnej 
w Myszkowie Pan Sebastian Jurczyk 

Burmistrz Gminy i Miasta Kozieglowy Pan Jacek Sl«czka 
Dyrektor ZEAOS Pani Katarzyna Zychowicz 
Dyrektor ZUK Pan Zbigniew Polak 
Dyrektor GMOPS Pani Agnieszka Klys 
Radca prawny Urz«du GiM Pan Slawomir Kania 
Kierownicy referatow Urz~du GiM Kozieglowy 
Przewodnicz&.cy Samorz&.du Mieszkanc6w Koziegl6w i Rosochacza , oraz soltysi 
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Porzlldek obrad podany w zawiadomieniu 0 sesji : 

I. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocnosci. 

2. Przyjcecie protokolu z poprzedniej sesji. 
3. Powolanie Komisji Uchwal i Wniosk6w. 
4. Informacja 0 stanie bezpieczenstwa, porz<\.dku publicznego i ochrony przeciwpozarowej 

na terenie Gminy i Miasta Kozieglowy w 2013 roku. 
5. Podjcecie uchwaly w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 
6. Podjcecie uchwaly w sprawie zmian w budzecie Gminy i Miasta Kozieglowy. na 2014 r. 
7. Podjcecie uchwaly w sprawie ustanowienia wieloletniego programu oslonowego w zakresie 

dozywiania "Pomoc gminy w zakresie dozywiania" na lata 2014-2020. 

8. Projekt uchwaly w sprawie przyjcecia programu opieki nad zwierzcetami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomnosci zwierz<\.t na terenie Gminy i Miasta Kozieglowy na 2014 rok. 

9. Sprawozdanie z realizacji programu wsp6lpracy z organizacjami pozarz<\.dowymi. 
10. Sprawozdanie Burmistrza Gminy i Miasta z dzialalnosci w okresie micedzysesyjnym. 
II.Informacja Przewodnicz<\.cej Rady Gminy i Miasta 0 dzialaniach podejmowanych 

w okresie micedzysesyjnym. 
12. Interpelacje i zapytania radnych. 

13. Wolne wnioski. 
14. Zakonczenie obrad 40 Sesji. 

Porz<\.dek obrad sesji oraz zaproszenia i zawiadomienia stanowi<\. zal<\.cznik nr 6 do protokolu. 

przebieg obrad: 

Ad. pkt I 

Przewodnicz<\.ca Rady Gminy i Miasta Pani Joanna Kolodziejczyk dokonala otwarcia sesji, 
powitala przybylych na sesj~ radnych, zaproszonych go sci oraz wszystkich zebranych. 
Przewodnicz<\.ca Rady stwierdzila, ze sesja jest prawomocna. 

Listy obecnosci radnych i sohys6w i stanowi<\. zal<\.czniki nr 7,8. 

Przewodnicz<\.ca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk przedstawila propozycjce zmiany 
w porz<\.dku obrad sesji. W zwi<\.zku z tym, ze wplynce1a propozycja podj~cia uchwaly w sprawie 
przyst'l.Pienia do realizacji projektu pod nazw<\." Rozw6j komunikacji elektronicznej w gminach 
sl<\.sko-zaglcebiowskich" wsp61finansowanego ze srodk6w Europejskiego Funduszu Spolecznego 

zaproponowala rozszerzenie porz<\.dku obrad biez<\.cej sesji i rozpatrzenie tej uchwaly jako 
punkt 9 oraz przesunicecie pozostalych pUnkt6w porz<\.dku obrad. 

PorZ<tdek obrad sesji z w/w zmian<\. zostal przyjcety jednoglosnie. 
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Uchwalony porzlldek obrad sesji : 

I. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocnosci. 

2. Przyj«cie protokolu z poprzedniej sesji. 
3. Powolanie Komisji Uchwal i Wniosk6w. 
4. Informacja 0 stanie bezpieczenstwa, porzlldku pubJicznego i ochrony przeciwpozarowej 

na terenie Gminy i Miasta Kozieglowy w 2013 roku. 

5. Podj«cie uchwaly w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 
6. Podj«cie uchwaly w sprawie zmian w budzecie Gminy i Miasta Kozieglowy na 2014 r. 
7. Podj«cie uchwaly w sprawie ustanowienia wieioletniego programu oslonowego w zakresie 

dozywiania "Pomoc gminy w zakresie dozywiania" na lata 2014-2020. 

8. Podj«cie uchwaly w sprawie przyj«cia programu opieki nad zwierz«tami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomnosci zwierzllt na terenie Gminy i Miasta Kozieglowy na 2014 rok. 

9. Podj«cie uchwaly w sprawie przystllPienia do realizacji projektu pod nazwll " Rozw6j 
komunikacji elektronicznej w gminach sillsko-zagl«biowskich" wsp61finansowanego 
ze srodk6w Europejskiego Funduszu Spolecznego 

10. Sprawozdanie z realizacji programu wsp61pracy z organizacjami pozarzlldowymi. 
II. Sprawozdanie Burmistrza Gminy i Miasta z dzialalnosci w okresie mi«dzysesyjnym. 
12.Infonnacja PrzewodnicZ/lcej Rady Gminy i Miasta 0 dzialaniach podejmowanych 

w okresie mi«dzysesyjnym. 
13. Interpelacje i zapytania radnych. 
14. Wolne wnioski. 
15. Zakonczenie obrad 40 Sesji. 

Ad. pkt 2 

Przewodniczllca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinfonnowala, ze protok61 
z poprzedniej Sesji wywieszony byl na tablicy ogloszen przy Biurze Rady, ka:i:dy mial mozliwosc 

zapoznania si« z nim. Zapytala czy radni b«dll zglaszali uwagi do protokolu. 
Radni nie zglaszali uwag do protokolu z poprzedniej sesji, kt6ra odbyla sic< w dniu 27.02.2014 r. 
Protok61 z poprzedniej Sesji przyj«ty zostal jednoglosnie. 

Ad. pkt 3 

Rada GiM Kozieglowy jednoglosnie powolala Komisj c< Uchwal i Wniosk6w w skladzie: 

1 .Pan Damian Cesarz 
2. Pan Jan Figarski 
3. Pan Kazimierz Kapusciak. 

Ad. pkt 4 

Przystc<pujllc do realizacji kolejnego punktu porZ/ldku obrad, kt6rym byla informacja 
o stanie bezpieczenstwa i porzlldku publicznego na terenie Grniny i Miasta Kozieglowy w 2013 
roku Przewodniczllca Rady poprosila przedstawiciela policji , a nast'<Pnie przedstawiciela strazy 
pozarnej 0 przedstawienie stosownych infonnacji. 
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Komendant Powiatowy Policji Pan Lech Bugaj realizujltc obowiltzek wynikajltcy z treki 
art. 10 ust. I ustawy 0 Policji przedstawil informacj« 0 stanie bezpieczenstwa i porzltdku 
publ icznego na terenie powiatu myszkowskiego , w tym Gminy i Miasta Kozieglowy ( informacja 
stanowi zalltcznik nr 9 do protokolu). 
Od pi«ciu lat w powiecie myszkowskim dynamika przest«pstw jest malejltca. W zakresie 
wykrywalnosci przest«pstw garnizon myszkowski osiltgnlt1 jeden z najlepszych wskaznik6w 
w skali wojew6dztwa. W 2013 roku KP w Myszkowie uzyskala wskaZnik wykrycia w kategorii 
przest«pstw og61em na poziomie 80,40%, co stanowilo trzeci wynik w tej kategorii 
w wojew6dztwie slltskim ( srednia wojew6dzka wynosi 67,6%). W kategorii przest«pstw 
kryminalnych KP w Myszkowie w 2013 r. odnotowala wzrost wykrycia 0 1,3% w stosunku do 
roku 2012. Gmina i Miasto Kozieglowy jest terenem w miar~ bezpiecznym. Jezeli chodzi 0 stan 
bezpieczenstwa w ruchu drogowym, to oceniany on jest poprzez liczb« zdarzen drogowych i ich 
skutk6w. W por6wnaniu do roku 2012 liczba wypadk6w wzrosla. Najwi~cej wypadk6w 
drogowych odnotowano na terenie GiM Kozieglowy - trasa DK-l i na terenie Myszkowa. 
W 2013 r. nastltPil nieznaczny spadek ujawniania nietrzeZwych kierujltcych pojazdami. Od dw6ch 
miesi«cy policja myszkowska bardzo mocno stawia na badania stanu trzezwosci kierujltcych. 
Praktycznie codziennie rano takie badania slt przeprowadzane na terenie calego garnizonu. 
W 2013 roku w toku dzialan prewencyjnych policjanci przeprowadzili lltcznie 5889 interwencji, tj. 
srednio ponad 16 interwencji kazdego dnia. W por6wnaniu z rokiem poprzednim ich liczba spadla. 
Wsr6d czyn6w popelnionych przez nieletnich byly przypadki posiadania czy udzielania 
narkotyk6w. Coraz cz«sciej slt sygnaly ,ze w szkolach i na terenach przyszkolnych "rozprowadzane 
slt narkotyki. W skutecznym przeciwdzialaniu przest'<Pczosci nieletnich bardzo waZna jest 
wsp6lpraca z plac6wkami oswiatowymi . Przekazanie sprawy Policji pozwala na szybkie 
rozwiqzanie problemu zwiltzanego z przypadkami wymuszen , kradziezy czy podejrzeniem 
zazywania lub dystrybucji narkotyk6w . Od roku 2012 nastltPi1a zmiana w sposobie realizacji 
zadan w stosunku do ofiar przemocy domowej , na!ozone zostaly nowe obowiltzki na gminy , 
kt6re realizowane slt w ramach specjalnie powo!ywanych zespol6w interdyscyplinarnych. W 2013 
roku przeprowadzono 690 interwencji domowych, wi~ksza byla liczba rodzin obj«tych procedurlt 
"Niebieskiej karty". Osoby pokrzywdzone slt uswiadamiane 0 mozliwosci podj~cia walki 
z przemoc<'\, by kazdy sprawca stanltl przed sltdem. Nalezy szybko dzialac i mocno reagowac , ale 
pomoc dla rodzin powinna nadejsc rowniez z Osrodka Pomocy Spolecznej. Jednym z waznych 
zadar\. realizowanych od wielu lat jest organizowanie roznego rodzaju przedsi«wzi~c 

profilaktycznych majltcych na celu zapobieganie przest~pczosci , przede wszystkim wsrod dzieci i 
mlodziezy . Przez caly ubiegly rok policjanci z zaangazowaniem uczestniczyli w wielu 
inicjatywach i realizowali zalozenia ogolnopolskich kampanii spo!ecznych. 
W dyskusji zabierali glos: 
- Radny Pan Leonard Jagoda zapyta! czy utworzenie w Kozieglowach Komisariatu Policji bylo 
dobrlt decyzjlt; 
- Komendant Powiatowy Policji Pan Lech Bugaj wyjasnil, ze obowiqzki Komendanta 
Powiatowego pelni od 2 miesi«cy, wi«c za tak kr6tki czas trudno mu ocenic czy w trym miejscu 
Komisariat Policji by! potrzebny. Z racji zdarzeil obs!ugiwanych na pewno jest to dobra decyzja . 
Jako Komendant Powiatowy doszed! do wniosku, ze utworzenie Komisariatu w takim wymiarze 
to za malo, a w zwiqzku z tym Komisariat w Kozieglowach zostanie doposaZony dodatkowymi 
etatami, a mi«dzy innymi etatowy zast«pca Komendanta do nadzoru nad funkcjonariuszami. 
Ze swej strony stwierdzil, ze to mieszkar\.cy i samorzltd powinni powiedziec czy Komisariat jest 
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potrzebny czy tez nie . Podkreslil, ze Komisariat wydolny , calodobowy i mocno etatowy jest jak 
najbardziej potrzebny; 
- Pan Leonard Jagoda stwierdzil, ze odnosi wrazenie, ze Komisariat w Kozieglowach jest cia,gle 
w budowie , choc uplynce1y 2 lata , a kolejne rozczarowanie wi<tZe sice z tym, ze dowodztwo 

w gamizonie czcesto sice zmienia , a zamierzenia nie s<\. do konca wykonywane. Podkreslil, ze 
statystyka jest korzystna, ale samorz<\.d oczekuje stabilnosci w zakresie bezpieczenstwa i dobrze 
zorganizowanej sluzby. Chcialby, aby kolejny Komendant Powiatowy zrealizowal zalozenia 

swoich poprzednikow; 
- Przewodnicz<\.ca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk wyrazila nadziejce, ze obecny Komendant 
Powiatowy bcedzie pelnil tce funkcjl;! przez dluzszy okres czasu, bo do tej pory cz~sto zmieniano 

komendantow ; 
- Komendant Powiatowy Pan Lech Bugaj podkreslil, ze zmiana na stanowisku Komendanta 
Powiatowego nie hamuje zadnych inwestycji. Generalnie Policja jest niedoinwestowana od lat, 
a finansowanie Policji jest rowniez obowi<\.zkiem samorz<\.du. Komisariat Policji w Kozieglowach 
w wi~kszosci jest remontowany z funduszu Gminy Kozieglowy. Wyrazil nadziej~ , ze dzi~k.i 

Radzie GiM Kozieglowy w biez<\.cym roku remont Komisariatu w Kozieglowach zostanie 
zakonczony. Nadmienil, ze Komenda Powiatowa w Myszkowie otrzymala 1,5 mIn zl , ale 
budynek w Myszkowie od lat 60-ych nie byl remontowany; 

- Pan Leonard Jagoda podkreslil, ze cz~sto trud policji bywa zmarnowany , bo post~powanie 
zostaje umorzone przez Prokuratora, a uczestnicy post~powania s<\.przez to rozczarowani ; 
- Komendant Pan Lech Bugaj wyjasnil, ze osoba pokrzywdzona rna do czynienia przede 
wszystkim z policjantem, ale to nie Policja stanowi prawo. Cz~sto bywa tak, ze policjanci 
zatrzymuj<\. sprawc~ rozboju, ktory zostaje nast~pnie wypuszczony, ale nie oznacza to ze uniknie 
odpowiedzialnosci . Zatrzymanie to ostatecznosc; 

- Soltys wsi Oczko Pan Alfred Szczepanek proponowal , by zwrocic uwag~ na motocyklistow 
i osoby jezdz<\.ce na kladach. W Oczku jezdz<\. oni po drodze w stron~ Poraja . z ·bardzo duz<\. 
pr~dkosci<\., potem wjezdzaj<\. do lasu; 
- Pan Lech Bugaj wyjasnil, ze policja dysponuje 4-5 radiowozami na zmianie, nie jest w stanie bye 
wsz~dzie na raz . Jezeli maj<\. miejsce tego rodzaju incydenty nalezy to zglosi6 ; 
- Pani Joanna Kolodziejczyk stwierdzila, ze jezeli powtorzy si~ ten problem Pan Soltys powinien 
zadzwonic na numer alarmowy, by Policja mogla zareagowac; 

- Soltys wsi Lgota Goma Pani Elzbieta Jegier poinformowala, ze soltysi nie znaj<\. dzielnicowych, 
a maj<\. do czynienia z roznymi sytuacjami . W imieniu soltysow proponowala, by dzielnicowi 
przybyli na sesj~ Rady , by soltysi mogli ich poznac; 
- Pan Lech Bugaj poinformowal , ze na stronie intemetowej Komendy jest wykaz dzielnicowych, 
dzielnicowi mog<\. tez przybyc na spotkanie z soltysami; 

Przewodnicz<\.ca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk podzi~kowala Panu Komendantowi za 
przedstawienie informacj i oraz za dobra wspolpracce w roku sprawozdawczym. lyczyla samych 
sukcesow w pracy i bezpiecznej sluzby. Nastcepnie udzie\ila glosu dowodcy Jednostki Ratowniczo
Gasniczej Komendy Powiatowej Strazy w Myszkowie. 

Pan Sebastian Jurczyk poinformowal, ze Komenda Powiatowa PSP w Myszkowie dokonala 
analizy w zakresie wyst~powania w biez<\.cym roku pozarow suchej roslinnosci . Z analizy wynika, 

ze tego typu zdarzenia maj<\. miejsce ze szczegolnym nasileniem na terenie GiM Kozieglowy. Do 
18 marca br. odnotowano juz 102 pozary, ktore ogarn~ly powierzchnice 200 ha. W pozostalych 4 
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gminach powiatu myszkowskiego lllcznie bylo 77 pozarow, na powierzchni 66 ha. Z analizy 
potarow suchej roslinnosci w poszczegolnych gminach wojewodztwa sillskiego wynika, ze 
zblizone liczby i wielkosci pozar6w wystl(pujll tylko na obszarze kilku najwil(kszych gmin 
w wojewodztwie - Katowice, Bytom, D'l.browa Gornicza i Zabrze. W zwi'l.zku z potrzeb'l. 
przeciwdzialania tego typu zdarzeniom nalezy podj'l.c wspoln'l. akcjl( edukacyjnll np. pogadanki 
w szkolach, zebrania wiejskie. Proponowal ustalenie szczegolowych form dzialania . Ze swej 
strony zadeklarowal udostl(pnienie posiadanych przez PSP inforrnacji i materialow niezbl(dnych 

do przeprowadzenia kampanii informacyjnej. 

Przewodnicz'l.ca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinformowala, ze na wspolnym posiedzeniu 
komisji dyskutowano nad stanem bezpieczenstwa przeciwpozarowego w GiM Kozieglowy. 
Stwierdzila, ze konieczne jest spotkanie prezesow asp, przedstawicieli PSP oraz samorzlldu , 

celem omowienia spraw zwillzanych z bezpieczenstwem przeciwpozarowym. Wyrazifa nadziejl(, 
ze na spotkaniu tym zostan'l. wypracowane stosowne wnioski w tym temacie. 

Pan Jacek Sularz w zastl(pstwie za Komendanta Zarz'l.du M-G Zwi'lZku asp RP 
w Kozieglowach przedstawil informacjl( a liczbie zdarzen , w ktorych uczestniczyly miejscowe 
jednostki w 2013 roku (zal'l.cznik nr 10 do protokolu). 
Przewodnicz'l.ca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk stwierdzila, ze dopoki ustawodawca nie 
opracuje jednoznacznych przepisow dotycz'l.cych wypalania traw, samorzlld we wlasnym zakresie 
nie rozwi'l.ze tego problemu. 
Pan Sebastian Jurczyk podkreslil, i.e nalezy podj'l.c dzialania we wlasnym zakresie np. 
wspomniane akcje edukacyjne . Nastl(pnie wyjasnil, ze alarmowanie jednostek asp jest to 
kwestia uzalei.niona od kilku czynnikow - pierwszy z nich to obowi'lZuj'l.ce procedury 

ogolnokrajowe okreSlajllce ile samochodow i jakiego rodzaju s'l. wysylane do zdarzenia. Druga 
sprawa , jesli mowimy a pozarach traw, to specyfika potarow suchej roslinnosci jest taka, ze 
w krotkim czasie jest kilka pozarow, zagroi.enia pojawiaj'l. sil( nagle i szybko sil( 
rozprzestrzeniaj'l.. Wymagajll natychmiastowej interwencji, nie moi.na sobie pozwolic na ryzyko 
powiadomienia jednostki asp, ktora moze nie wyjechac . Powiadamiane s'l. wil(c jednostki 
mobilne. Trzecia kwestia to selektywne wywolywanie - dyzumy na stanowisku kierowania 
zdalnie uruchamia syrenl( i esemesem. powiadamia 7 jednostek na terenie GiM Kozieglowy , 
w ktorych jest selektywne powiadamianie. Generalnie przy miejscowych zagroi.eniach 
zwi'lZanych z wypaleniem suchej roslinnosci uczestnicz'l.jednostki asp. 
Pan Jan Figarski zapytal w jakim skladzie na co dzien pelniony jest dyzur w PSP W Myszkowie. 
Pan Sebastian Jurczyk wyjasnil, ze slui.bl( pelni dziesil(ciu strazakow, dwoch przyjmuje 
zgloszenia, maksymalnie trzy wozy mog'l. wyjechac do akcji, a do poi.arow traw jeden samochod. 
Pan Marian Szmukier podkreSlil, ze caly cil(zar przerzucany jest na jednostki ochotniczych straZy 
pozarnych. 
Pan Sebastian Jurczyk wyjasnil, ze glowny cil(zar akcji zwi'l.zanych z gaszeniem traw przejmuj'l. 
jednostki asp. 
Pan Roman Was podkreslil, ze Gmina ponosi cil(zar zwi'l.zany z gaszeniem traw, z czym wi'l.Z'l. sil( 
wydatki na diety za udzial w akcjach. 

Burmistrz Pan Jacek Sll(czka podkreslil, ze dane statystyczne wskazuj<t, ze jestesmy gmin'l. 
bezpieczn'l. . Jednak w pewnych obszarach dzialalnosci pojawiajll sil( problemy, ktore nalezy 

wspolnie rozwi'l.zywac i wspolnie dzialac np. przemoc w rodzinie, narkomania , wypalanie traw . 
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Nalezy zglaszac incydenty 0 kt6rych wiemy , a dobry kontakt z dzielnicowym moze pom6c. 

Powinny odbywac si~ kolejne spotkania, na kt6rych kontynuowane b~d9. te w9.tki. Poinformowal, 

ze przed kazd9. sesj9. Rady GiM soltysi spotykaj9. si~ 0 godz. 14,00 i Wyiazil nadzieji< , 
ze Komendant Berski przed kolejn9. sesj&. spotka si~ z soltysami. Samorz9.d GiM Kozieglowy 

wspiera zadania z zakresu bezpieczenstwa publicznego , od kilku lat przeznacza srodki na remont 

Komisariatu w Kozieglowach, maj9.c nadziej~ ze w roku biez&.cym remont zostanie zakonczony. 

Bardzo waZnym aspektem jest poprawa bezpieczenstwa w ruchu drogowym, co roku wyst~pujemy 

do Dyrekcji Drog i Autostrad 0 popraw~ bezpieczenstwa na drogach 0 sygnalizacj« swietln&. na 
DK-l, bo przejechanie przez tras~ w kilku miejscachjest bardzo niebezpieczne. 

Nasl«pnie Pan Burmistrz odni6s1 si~ do zadan z zakresu ochrony przeciwpozarowej. Zadanie to 

wykonywane jest przez 20 jednostek asp . Ubiegly rok byl bardzo ci,<zki , na terenie GiM 

Kozieglowy miala miejsce pow6d:/; , a skutki byly bardzo ci«zkie - 20 min strat w mieniu 

komunalnym i infrastrukturze. Jednostki asp uczestniczyly w usuwaniu skutkow powodzi. 

Podzi"kowa! jednostkom asp za gotowosc i pomoc. Z budzetu gminy na ochron« p.poz. rocznie 
wydatkowana jest kwota po! min zl. plus wydatki inwestycyjne i remontowe . W br. bylo juz 119 

wyjazd6w do pozarow, to 120 tys. zl wydatkowanych srodk6w na wyjazdy i ekwiwalent. 

Podpalanie traw to bezmyslnosc mieszkailcow, za ktor&. konsekwencje ponosz&. wszyscy 

mieszkancy. Jezeli wi«c ktos posiada wiedz« kto podpala, powinien to zglosic. 

Przewodnicz9.ca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk podkreslila, ze skutki ponosZlt wszyscy 

podatnicy, bo z budzetu gminy przeznaczane sit srodki na gotowosc bojow&. i udzial w akcjach. 

Podzi"kowala przedstawicielom Policji i Strazy Pozarnej za wspolprac,< oraz przybycie na sesj« 

i przedstawienie infOlmacji 0 stanie bezpieczenstwa publicznego oraz przeciwpozarowego. 

Ad. pkt 5 

Pan Damian Cesarz przedstawil projekt uchwaly w spraWle zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej ( zal9.cznik nr II do protokolu). 

Radni nie zglaszali uwag do projektu uchwaly. 

Uchwala Nr 2641XL12014 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

zostala przyj"ta jednoglosnie. 

Ad. pkt6 

Pan Jan Figarski przedstawil projekt uchwaly w sprawie zmian w budzecie Gminy 

i Miasta Kozieglowy na 2014 r. ( zal9.cznik nr 12 do protokolu). 

Przewodnicz&.ca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinformowala, ze zmiany w budzecie 

przewiduj9. srodki dla k61 gospodyn wiejskich - po 2.000 zl, a srodki te rozdysponuje Pani 

Dyrektor Osrodka KuItury w Kozieglowach 

Radni nie zglaszali uwag do projektu uchwaly. 

Uchwala Nr 265IXL12014 w sprawie w sprawie zmian w budzecie Gminy i Miasta Kozieglowy 

na 2014 r. zostala przyj"ta jednoglosnie. 
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Ad. pkt 7 

Pan Kazimierz Kapusciak przedstawil projekt uchwaly w sprawie ustanowienia 
wieloletniego programu oslonowego w zakresie dozywiania "Pomoc gminy w zakresie 
dozywiania" na lata 2014-2020 ( zal'lcznik nr 13 do protokolu). 

Przewodnicz'lca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk udzielila glosu Dyrektorowi GMOPS, celem 
przedstawienia celow w/w programu. 
Pani Agnieszka Klys poinformowala, ze od 01 marca br. pelni funkcj« Dyrektora Gminno
Miejskiego Osrodka Pomocy Spolecznej w Kozieglowach. Jest otwarta na wspolprac« i liczy na 
wspolprac« z radnymi i soltysami , by jak najszybciej niese pomoc potrzebuj'lcym. 
Nast«pnie poinformowala, ze celem Programu w zakresie dozywiania jest ograniczenie zjawiska 
niedozywienia dzieci i mlodziezy z rodzin 0 niskich dochodach lub znajduj'lcych si~ w trudnej 
sytuacji. Przyj«ty przez Rad« Ministrow program przewiduje wsparcie gmin, ktore w szczegolnie 
uzasadnionych przypadkach b«d'l udzielaly pomocy w sytuacji gdy dyrektor szkoly lub 
przedszkola poinformuje Osrodek Pomocy Spolecznej 0 potrzebie udzielenia pomocy dziecku 
w formie posilku. Liczba uczniow , ktorym ma bye udzielona pomoc w formie posilku nie moze 
przekroczye 20% liczby uczniow dozywianych w szkolach i przedszkolach na terenie GiM 
w poprzednim miesi'lcu kalendarzowym. Warunkiem przyznania takiej pomocy , bez wydawania 
decyzji administracyjnej przyznaj'lcej posilek oraz bez przeprowadzania wywiadu 
srodowiskowego , jest przyj~cie przez gmin« odpowiedniego programu oslonowego .Ustawa 0 

pomocy spolecznej daje mozliwose tworzenia i realizacji programow oslonowych 0 zasi~gu 

gmlnnym. 
Radni nie zglaszali uwag do projektu uchwaly. 

Uchwala Nr 26SIXL12014 w sprawie ustanowienia wieloletniego programu oslonowego 
w zakresie dozywiania "Pomoc gminy w zakresie dozywiania" na lata 2014-2020 zostala przyj~ta 
jednoglosnie. 

Ad. pkt 8 

Pan Damian Cesarz przedstawil projekt uchwaly w sprawie przyj~cia programu opieki nad 
zwierz~tami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomnosci zwierz'lt na terenie Gminy i Miasta 
Kozieglowy na 2014 rok (zal'lcznik nr 14 do protokolu). 
Przewodnicz'lca Rady poinformowala koszt wylapania jednego bezdomnego psa jest bardzo 
wysoki - wynosi okolo 1.800 zl. Jezeli wi~c w sytuacji gdy zachodzi koniecznose wylapania psa, 
a znany jest jego wlasciciel, nalezy wskazae czyj to pies, by wspolnie rozwi'lzywae problemy 
i dbac 0 srodki publiczne. 
Radny Pan Marian Szmukier zapytal 0 mozliwosc czipowania psow, co przyczyniloby si~ do 
ustalenia wlasciciela psa. 
Dyrektor ZUK Pan Zbigniew Polak wyjasnil , ze wlasciciele psow nie maj'l takiego obowi'lzku. 
Kazdy pies umieszczany w schroniskujest czipowany. 
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Pani Joanna Kolodziejczyk stwierdzila, :i:e obowi<tzek czipowania ps6w powinien bye 
wprowadzony ustawowo, a utworzona baza pozwolilaby na ustalenie wlasciciela psa 

i pociijgniecie go do odpowiedzialnosci w przypadku wal«sania si~ zwierz«cia. 

Radni nie zglaszali uwag do projektu uchwaly. 

Uchwala Nr 266IXU2014 w sprawie przyj«cia programu opieki nad zwierz«tami bezdomnymi 
oraz zapobiegania bezdomnosci zwierz<tt na terenie Gminy i Miasta Kozieglowy na 2014 rok 

zostala przyj«ta jednoglosnie. 

Ad. pkt 9 

Burmistrz Pan Jacek SI«czka przedstawil propozycj« przyst'tPienia do realizacji projektu 
pod nazw<t " Rozw6j komunikacji elektronicznej w gminach sl<tsko'-iagl«biowskich" 
wsp61finansowanego ze srodk6w Europejskiego Funduszu Spolecznego. Projekt skierowany jest 
do jednostek samorz<tdu terytorialnego, a jego celem jest wzrost wykorzystania elektronicznych 
uslug , podniesienie wiedzy i umiej«tnosci pracownik6w samorz<tdowych w zakresie stosowania 
nowoczesnych rozwi'lZail w procesie swiadczenia elektronicznych uslug publicznych, wzrost 
wymiany korespondencji elektronicznej , wzrost liczby elektronicznych uslug publicznych 
swiadczonych za pomoc<t platformy e-PUAP. Wszystkie koszty projektu SIt kwalifikowane , 
gmina nie ponosi wydatk6w . Projekt skierowany jest do pracownik6w samorZ<tdowych oraz do 
mieszkailc6w w zakresie zdobycia profilu zaufanego bez ponoszenia wydatk6w na ten cel. 

Pan Jan Figarski przedstawil projekt uchwaly w sprawie w sprawie przyst'tPienia do realizacji 

projektu pod nazw<t " Rozw6j komunikacji elektronicznej w gminach sl<tsko-zagl«biowskich" 
wsp61finansowanego ze srodk6w Europejskiego Funduszu Spolecznego ( zal<tcznik ill 15 do 

protokolu). 
Uchwala Nr 268/XL/2014 w sprawie przyst'tPienia do realizacji projektu pod nazw<t" Rozw6j 
komunikacji elektronicznej w gminach sl<tsko-zagl«biowskich" wsp61finansowanego ze srodk6w 

Europejskiego Funduszu Spolecznego zostala przyj~ta 15 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad. pkt 10 

Burmistrz GiM Pan Jacek Sl~czka przedstawil sprawozdanie z realizacji programu 

wsp61pracy z organizacjami pozarz<tdowymi za 2013 rok ( zal<tcznik nr 16 do protokoiu). 
PodkreSlil, :i:e opr6cz wymienionych w sprawozdaniu zadail w zakresie kultury fizycznej i sportu, 
Gmina wsp61pracuje r6wnie:i: z innymi stowarzyszeniami i organizacjami spolecznymi 

dzialaj<tcymi na terenie Gminy i Miasta, a sIt to mi«dzy innymi: kola gospodyo wiejskich, Zwi<tzek 
Emeryt6w i Rencist6w, Uniwersytet Trzeciego Wieku, Zwi<tzek Niewidomych, Stowarzyszenie 
dla Rozwoju Gminy Koziegiowy, ochotnicze stra:i:e po:i:ame. Jestesmy dobrym przykladem , gdzie 

stowarzyszenia dzialaj<tce na naszym terenie pozyskuj<t srodki z PP J oraz inne srodki systemowe. 
W najbli:i:szym czasie Gmina i Miasta Kozieglowy przekaze loka! z dobrym wyposa:i:eniem 
w Osrodku Kultury, w kt6rym miescil si~ Referat Promocji do korzystania przez stowarzyszenia 
dzialaj<tce na terenie GiM Kozieglowy. Je:i:eli organizacje po:i:ytku publicznego zechc<t Osrodek 
Kultury u:i:ycza adresu, miejsca i siedziby. Wyrazil nadziej~ , :i:e r6wnie:i: Stowarzyszenie 
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Sohys6w bctdzie korzystalo z tego pomieszczenia. Na zakOllczenie podzictkowal organizacjom 

spolecznym za wsp61prace , aktywnose spolecznlt i podnoszenie poziomu wykony.wania zaqan 

statutowych. 

Ad. pk! II 

Burmistrz Pan Jacek Sleczka przedstawil sprawozdanie z dzialalnosci w okresie 

mictdzysesyjnym: 
- w zwiltzku z powodzilt , kt6ra miala miejsce na terenie GiM Kozieglowy w czerwcu ub. roku 

GiM Kozieglowy otrzymala kwotct 1,5 mIn zl na remont ul. Plebanskiej w Kozieglowach. 

Ponadto Regionalny Zarzltd Gospodarki Wodnej w Poznaniu bctdzie wykonywal plan dotyczltcy 

dorzecza Warty. Bctdlt wykonywane prace planistyczne w kierunku dzialan ograniczajltcych 

ryzyko powodzi. Bctdlt zaproponowane dzialania , by w przysz!osci uzyskae srodki finansowe na 

ograniczenie skutk6w tego typu zdarzen; 

- w budzecie GiM zabezpieczono kwotct 30.000 zl na remont urzltdzen melioracyjnych. Srodki 

zostanlt przekazane Czestochowskiej Sp6lce Melioracyjnej z przeslaniem, ze wskazemy miejsca 

kt6re na terenie GiM w pierwszej kolejnosci majlt bye remontowane, nie tylko tam gdzie dziala 

Sp6lka Wodna. Wraz z Kierownikiem Referatu Panem Kaczmarzykiem opracowany zostanie plan 

dzialania w ramach przekazanych srodk6w. Burmistrz podkreslil, ze ostatnia pow6di pokazala 

miejsca , kt6re powinny bye jak najszybciej udroznione. Obecnie nie wszyscy uprawiajlt grunty , 

ale wszyscy jestesmy uzaleznienia od melioracji . W Wojslawicach bezpowrotnie utracono 

niezb~dny r6w. R6w ten powinien bye odtworzony w pierwszej kolejnosci , ale musi na to wyrazie 

zgod~ wlasciciel gruntu. 

Przewodniczltca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk zwr6cila uwag~, ze nie moze bye tak, ze 

w ramach przekazanych z budzetu srodk6w bctdlt wykonywane prace tylko w tych 

miejscowosciach, kt6re nie p1aclt na sp6lk~ WOdnlt , bo bylaby to kara dla tych mieszkanc6w co 

plaq, za to ze dobrowolnie p1aclt skladki na Sp61k~ Wodnlt. Dla miejscowosci, kt6re wplacajlt 

skladk8 powinno bye zarezerwowane np. 1 0% wi~cej srodk6w niz dla pozosta!ych miejscowosci , 

kt6re wystltPily ze Sp6!ki Wodnej i nie p1aclt skladek. 

Radny Pan Leonard Jagoda podkreSlil, ze nalezy skupie sic< na planie ograniczajltcym ryzyko 

powodzi i zorganizowae spotkanie ze sztabem kryzysowym. Ze swej strony wczesniej przedstawi! 

plan, kt6ry moze ograniczye skutki powodzi. 

Burmistrz Pan Jacek Slc<czka stwierdzil, ze Kierownik Referatu Pan Edward Kaczmarzyk 

i Komisja Gospodarcza moglt uczestniczye ze strony GiM Kozieglowy w zespole planistycznym; 
- z dniem 1 marca br. na stanowisko Dyrektora Osrodka Pomocy Spolecznej w Kozieglowach 

zostala powolana Pani Agnieszka Klys, kt6ra zaprezentowala sic< w dniu dzisiejszym . . Dzia!alnose 

Osrodka Pomocy Spolecznej to nie tylko wydawanie decyzji administracyjnych 0 zasilkach, ale 

r6wniez szeroka wsp61praca z lokalnym srodowiskiem ; 

- w miesiltcu marcu konczlt sic< sprawozdania w jednostkach OSP. Na posiedzeniu Komisji 

Rozwoju Spolecznego przekazana byla informacja dotyczltca dzialalnosci jednostek OSP; 

-przygotowywana jest wstc<pna koncepcja dotyczltce zlewni Postc<p obejmujltca trzy miejscowosci: 

Lgota G6rna cz. Wschodnia, Lgota Nadwarcie , Oczko oraz przejscie pod rzeklt Wartlt - dlugose 

okolo 15 km. Rozpoczctto dzialania w kierunku aplikacji 0 srodki finansowe do Wojew6dzkiego 

Funduszu Ochrony Srodowiska oraz Banku Ochrony Srodowiska. Wyrazil nadziejct , ze fundusze 
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rozpatrz'l pozytywnie wnioski i b~dzie mozliwose realizacji zadania. Calkowity koszt pierwszego 
etapu wyniesie okolo 12 mIn Zf.; 
- obr6t gruntarni - jezeli wplywaj'l wnioski 0 zakup gruntu podejmowane s'l dzialania zgodnie 
z procedurami , wnioski przekazywane S'l do ceny rad soleckich i samorz'ldu mieszkaitc6w. 
Przewodnicz'lca Rady zwr6cila uwag~, ze niekt6re dzialki proponowane do sprzedazy S'l 
w dzierzawie. 
Burmistrz Pan Jacek Sl~czka wyjasnil, ze obecnie jest to intencja wnioskodawcy. W Nowej 
Kuznicy uwzgl~dniaj'lc wniosek soltys a nalezy zbilansowae zyski i straty ; 
- odbylo si~ spotkanie z przedstawicielarni Zakladu Energetycznego, by wsp61nie uzgadniae 
i realizowae inwestycje; 
- wraz z Dyrektorem GMOPS wizytowal Warsztaty Terapii Zaj~ciowej w Wojslawicach . Brakuje 
tram samochodu do przewozu os6b niepelnosprawnych. B~dzie zlozony wniosek do PFON 
o zakup sarnochodu dla podopiecznych; 
- wnioski do PP J z Malej Odnowy Wsi: zagospodarowanie przestrzeni publicznej w Pinczycach, 
budowa centrum sportowego w Gniazdowie ; 
- podpisano umow~ na wykonanie remontu zaplecza Jury - rozbudowa przestrzeni za Osrodkiem 
Kultury w Kozieglowach; 
- w dniu dzisiejszym zostala podj~ta uchwala w sprawie prograrnu opieki nad zwierz~tarni 

bezdornnymi oraz zapobiegania bezdornnosci zwierz'lt. Dyrektor ZUK Pan Zbigniew Polak 
oglaszajuz przetargi na to zadanie, kt6re kosztuje GiM ponad 58 .000 zl rocznie; 
- marny przyj~ty nowy system rekrutacji do szk61 , jednak na razie wszystko jest w sferze 
planowanych wydatk6w publicznych . Liczymy na to, ze rodzice szybko podejm'l decyzj~ 
dotycZ'lc'l zapisania dzieci do pierwszej klasy szkoly podstawowej; 
- oglaszane S'l przetargi na oswietlenie uliczne. S'l pewne problemy , nie rna ~szystkich zg6d 
w tym zakresie. Na przyszlose nie kaZdy zgloszony wniosek moze bye do realizacji, bo musi bye 
zgoda; 
Burmistrz Pan Jacek podkreslil, ze sarnorz'ld dziala w imieniu i na rzecz mieszkanc6w , ale srodki 
finansowe warunkuj'l pewne decyzje. 

Ad. pkt 12 

Przewodnicz'lca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk przedstawila informacj~ 
o podejmowanych dzialaniach w okresie mi~dzysesyjnym . W okresie mi~dzysesyjnym - od sesJI 
Rady w dniu 27 luty 2014 roku podejmowane dzialania to: 

przygotowanie porz'ldku obrad biez'lcej sesji, 

zwolanie wsp61nego posiedzenia komisji Rady na dzien 25 marzec br. , 

praca nad materialami sesyjnymi, 

Do Rady GiM wplyn~lo pismo: 

• pismo Komisarza Wyborczego w Ci~stochowie dotycz'lce podzialu gminy na' oia~gi wyborcze 
w wyborach do Rady Gminy i Miasta. Podzial na okr~gi wyborcze dokonany w 2012 roku jest 
staly , liczba radnych wynosi jak do tej pory 15 radnych; 
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• pismo Sli\skiego Urz«du Wojew6dzkiego w Katowicach informuji\ce, iz 12 marca biezllcego 

roku zostal ogloszony tekst ustawy 0 funduszu soleckim; 

• pismo Komendanta Powiatowego Strazy Pozarnej w Myszkowie zawierajllce propozycj,. 

podj,.cia wsp61nej akcji edukacyjnej dotyczllcej zapobiegania wypalaniu traw; 

• wniosek OSP w Lgocie G6rnej 0 dofinansowanie w kwocie 35.000 zl modemizacji straznicy. 

Ad. pkt 13 

Radni nie zglaszali pisemnych wniosk6w i interpelacji. 

Ad. pkt 14 

Wolnych wniosk6w nie bylo. 

Ad. pkt 15 

Wobec wyczerpania porzlldku obrad, Przewodniczllca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk 

zamkn,.la obrady czterdziestej Sesji Rady Gminy i Miasta Kozieglowy, dzi,.kujllc radnym oraz 

zaproszonym gosciom za przybycie i udzial w sesji. 

Na ty~m obrady czterdziestej Sesji zakOJlczono. 

Protok , I ~lldzila: 

Ur a(Jyja 

pm OD ICZACA RADY 
G ta Kozieglowy 

. . . 
q O!cxl2i~jczyk 


